

Cpl D.A. Kehler



Cpl Darcy Kehler joined the Canadian Armed Forces (CAF) in May 2014 as a Refrigeration and Mechanical Technician (RM Tech) at the Calgary Detachment of the Winnipeg Recruitment Centre. Following basic training and Development Period 1 (DP1) at the Canadian Forces School of Military Engineering (CFSME), his first posting was to Real Property Operations Unit West (RPOU West) at CFB Edmonton as an apprentice technician in the RM Shop. While at RP Ops, he was tasked to assist with a camp build in Resolute Bay, Nunavut, in support of Search and Rescue (SAR) Tech training.

In January 2019, Cpl Kehler was posted to 1 Combat Engineer Regiment (1 CER) where he participated in various regimental routines, exercises, training, and courses. During his time with the Regiment, he returned to CFSME to complete DP2 journeyman training, deployed on a technical assistance visit (TAV) to Latvia in 2019 for Op REASSURANCE, and then completed two full tours for the same operation in 2020 and 2023.

In May 2024, Darcy will retire from the CAF after ten years of dedicated service to Canada and the Engineers. He will look back fondly at the friendships, experiences, skills, and lessons learned while employed as an Engineer, and will apply this knowledge as a civilian refrigeration technician in Edmonton, Alberta. Darcy is set to marry his fiancé, Linda, who he met while on deployment in Latvia.

Cpl D.A. Kehler

Le Cpl Darcy Kehler s'est joint aux Forces armées canadiennes (FAC) en mai 2014 à titre de technicien en réfrigération et en mécanique (Tech RM) au détachement de Calgary du Centre de recrutement de Winnipeg. Après la formation de base et la période de perfectionnement 1 (PP1) à l'École du génie militaire des Forces canadiennes (EGMFC), sa première affectation a été à l'Unité des opérations immobilières Ouest (UOI Ouest) à la BFC Edmonton en tant qu'apprenti technicien à l'atelier RM. Alors qu'il était aux UOI, il a été chargé de contribuer à la construction d'un camp à Resolute Bay, au Nunavut, à l'appui de la formation des techniciens en recherche et sauvetage.

En janvier 2019, le Cpl Kehler a été affecté au 1^{er} Régiment du génie de combat (1 RGC) où il a participé à diverses routines, exercices, entraînements et cours régimentaires. Au cours de son séjour au sein du Régiment, il est retourné à l'EGMFC pour compléter la formation de compagnon PP2, déployé lors d'une visite d'assistance technique (VAT) en Lettonie en 2019 pour l'Op REASSURANCE, puis a effectué deux périodes complètes pour la même opération en 2020 et 2023.

En mai 2024, Darcy prendra sa retraite des FAC après dix années de service dévoué au Canada et au Génie. Il se souviendra avec tendresse des amitiés, des expériences, des compétences et des leçons apprises alors qu'il était employé comme ingénieur, et appliquera ces connaissances en tant que technicien civil en réfrigération à Edmonton, en Alberta. Darcy est sur le point d'épouser sa fiancée, Linda, qu'il a rencontrée lors d'un déploiement en Lettonie.